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Winterswijk, 24 maart 2021 
 
Beste Tom van der Lee, Corinne Ellemeet en Lisa Westerveld, 
  
Bijgaande brandbrief is de tweede indringende noodkreet van onze ondernemers in het 
centrumgebied. Op de eerste hebben we als gemeente gereageerd, door een fieldlab positie voor 
ons koopcentrum aan te vragen, nu een maand geleden, waarop we nog geen antwoord van het 
ministerie hebben. Er ligt een uitgewerkt plan voor een coronaproof-opzet.  
Daarbovenop hebben we als gemeenteraad een laagdrempelig krediet beschikbaar gesteld voor 
ondernemers in de vorm van renteloze leningen. 
Niettemin volgt nu dus alweer een tweede noodkreet. 
  
Winterswijk gaat gebukt onder de corona-maatregelen, maar niet onder de pandemie zelf. 
We hebben al tijden geen noemenswaardige besmettingen en ook de IC zorgvraag zit op weinig tot 
nihil. Het aantal sterfgevallen gedurende de gehele coronaperiode (v.a. 1 maart 2020) bedraagt 15. 
  
Weliswaar stijgt nu het aantal besmettingen landelijk, maar het aantal mensen op IC’s blijft daarbij 
steeds meer achter. 
Met het vorderen van de vaccinaties zijn de risico’s op ernstige ziekten steeds meer vergelijkbaar 
met een ‘gewone griep’. 
  
Sowieso kan je je afvragen waarom het afgelopen jaar, behalve aan vaccinatie, niet ook gewerkt is 
aan vergroting van het aantal coronaplaatsen, desnoods met inschakeling van veldhospitalen. Als aan 
een grotere piek in IC-vraag kan worden voldaan, kunnen ook beperkte besmettingsmaatregelen 
volstaan. 
  
Het wordt tijd dat deze demissionaire regering het beleid tot uitsluiten van elk (!) gezondheidsrisico, 
ten koste van steeds grotere sociale en economische risico’s, sneller gaat afbouwen. 
  
Ons verzoek als lokale fractie van GroenLinks aan jullie als Tweede Kamerfractie is, om alle mogelijke 
invloed aan te wenden om dit desastreuze beleid van de regering zo snel mogelijk te laten afbouwen. 
En na te vragen waarom het ministerie nog geen antwoord heeft gegeven op ons verzoek om een 
fieldlab toe te staan en dit alsnog voor Winterswijk te bepleiten. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
Peter Voogt (fractievoorzitter) 
           
  
 
 
 


